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     Protokół Nr 276/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 8 sierpnia 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 14:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

5. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

6. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów uchwał 

Rady Powiatu w Myśliborzu. 

8. Złożenie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

9. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z firmą Lehmann+Partner Polska Sp. z o.o. na 

wykonanie elektronicznej ewidencji dróg powiatowych. 
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10. Przedłożenie informacji nt. stanu technicznego mostów nad rzeka Myślą w miejscowości 

Namyślin Gmina Boleszkowice. 

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z firmą Lehmann+Partner Polska Sp. z o.o. na 

wykonanie elektronicznej ewidencji dróg powiatowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 
 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że w 2019 roku Wydział Dróg zakupił od firmy Lehmann+Partner Polska Sp. 

z o.o. program do prowadzenia elektronicznej ewidencji dróg. W momencie zakupu programu 

zlecono wykonanie inwentaryzacji (wraz z wykonaniem wizualizacji pasa drogowego) dróg 

powiatowych na długości 36 km, przy czym łączna długość dróg powiatowych wynosi 465,09 

km. Posiadany program wymaga wprowadzenia do ewidencji całej sieci dróg powiatowych, 

aby zapewnić pełną funkcjonalność. Docelowo, po wprowadzeniu całej siatki dróg, program 

umożliwi prowadzenie elektronicznej ewidencji decyzji o zajęciu pasa drogowego, ewidencji 

stałej i tymczasowej organizacji ruchu, ewidencji decyzji uzgadniających lokalizację urządzeń 

technicznych i zjazdów, planowanie akcji zimowego utrzymania dróg i ułatwi proces 

planowania bieżącego utrzymania dróg. 

W planie finansowym na 2022 rok Wydział posiada zabezpieczoną kwotę w wysokości 

50.000,00 zł z przeznaczeniem na aktualizację ewidencji dróg. W wyniku przeprowadzonego 

rozpoznania cenowego na wykonanie elektronicznej ewidencji otrzymano zwrotnie 3 oferty,  

z których najkorzystniejszą złożyła firma Lehmann+Partner Polska Sp. z o.o. Wartość 

przedłożonej oferty wyniosła 49.938,00 zł brutto, co umożliwi wprowadzenie do ewidencji 

nowych odcinków dróg o długości 116 km. 

W ramach oferty wykonawca zobowiązuje się w terminie do 15.11.2022r. wykonać 

wizualizację pasa drogowego w postaci fotorejestracji wraz pomiarem długości i geometrii 

drogi oraz wykonać inwentaryzację dróg powiatowych. Usługa obejmować będzie odcinki 

dróg o długości 116 km. 

Poinformował, że w kolejnych latach zostanie wprowadzona dalsza część dróg powiatowych 

do ewidencji. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o wprowadzenie do ewidencji dróg, które miały być przekazane gminom? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że sprawy te nie mają powiązania. Przekazał, że Powiat Myśliborski musi 

mieć całą sieć dróg w ewidencji.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 10 

Przedłożenie informacji nt. stanu technicznego mostów nad rzeka Myślą w miejscowości 

Namyślin Gmina Boleszkowice. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, że dwa obiekty mostowe w miejscowości 

Namyślin (ciąg drogi powiatowej nr 2142Z) znajdują się w bardzo złym stanie technicznym. 

Uszkodzona jest nie tylko drewniana nawierzchnia mostów, ale również pilnej naprawy 

wymagają przyczółki. Pracownicy Obwodu Drogowego w Cychrach uzupełniają na bieżąco 

ubytki w nawierzchni, jednak są to działania niewystarczające i które nie są w stanie 

powstrzymać degradacji mostów. Wnioski o remont mostów są cykliczne zgłaszane przez 

użytkowników dróg, a także sprawa wykonania remontu obiektów została poruszona  

w interpelacji radnego Wojciecha Ciechanowicza z dnia 29 czerwca 2022 r. Ostatnie prace 

remontowe na obiektach wykonane zostały w 2010 r.,wymieniono elementy drewniane 

nawierzchni mostów – wartość wykonanych wówczas prac wyniosła ok. 370.000,00 zł. 

Wydział Dróg zlecił wykonanie wstępnej oceny stanu technicznego mostów. Zgodnie  

z przedłożoną informacją wykonaną przez osobę z uprawnieniami budowlanymi w branży 

mostowej oba obiekty wymagają zaawansowanego remontu w zakresie całej konstrukcji. 

Wstępnie szacowana wartość remontu obiektów mostowych (przy cenach aktualnych na II 

kwartał 2022 r.) wynosi ok. 1.700.000,00 zł. Zakres prac powinien obejmować: 

 wymianę pomostu drewnianego na kompozytowy, 

 wymianę poprzecznic drewnianych na belki stalowe, 

 zabezpieczenie antykorozyjne konstrukcji stalowych, 

 montaż barier drogowych, 

 remont przyczółków, skrzydeł i ścian oporowych przy mostach. 

Szacowana wartość dokumentacji projektowej niezbędnej do przeprowadzenia zadania 

wynosi ok. 70.000,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o możliwość skorzystania z projektów zewnętrznych i uzyskania dofinansowania na 

remont przedmiotowych obiektów? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że nabory należy obserwować. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, co z Konserwatorem Zabytków? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że nie ma wiedzy, czy obiekty są wpisane do rejestru i objęte ochroną przez 

Konserwatora Zabytków. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o sprawdzenie tej kwestii. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że karta sprawy została przedstawiona informacyjnie, aby wskazać kierunek 

działań. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na koszty związane z remontem mostów. Poprosił o sprawdzenie możliwości 

uzyskania dofinansowania na remont przedmiotowych obiektów mostowych. Zapytał, czy 

można złożyć wnioski w ramach Polskiego Ładu lub Funduszu Dróg Lokalnych  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że bardziej wskazany byłby Polski  Ład z uwagi na wysokość dofinansowania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o wykonanie rozeznania w tej sprawie. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że wstępnie oszacowana przez projektanta wartość dokumentacji to kwota 

70 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o złożenie wniosku w tej sprawie na posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że stan mostów od wielu lat jest zły i wymagają one remontu. Jeżeli chodzi  

o zabezpieczenie środków na wykonanie dokumentacji zaproponowała zapisanie zadania  

w przyszłorocznym budżecie. Poprosiła o prześledzenie rządowych programów dotyczących 

remontu obiektów mostowych. Poprosiła dokonanie odpowiedniego oznakowania 

przedmiotowych obiektów. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że odpowiednie oznakowanie jest ustawione. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na propozycję rozstrzygnięcia zawartą w karcie sprawy sugerowaną przez 

Wydział dotyczącą zabezpieczenia środków finansowych z przeznaczeniem na remont 

obiektów mostowych. Zaproponowała odłożenie rozpatrzenia przedmiotowej sprawy po 

zbadaniu możliwości pozyskania dofinansowania ze źródeł zewnętrznych na remont obiektów 

mostowych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją nt. stanu technicznego mostów nad rzeka Myślą  

w miejscowości Namyślin Gmina Boleszkowice. Jednocześnie wskazano na odłożenie 

rozpatrzenia przedmiotowej sprawy po zbadaniu możliwości pozyskania dofinansowania ze 

źródeł zewnętrznych na remont obiektów mostowych. 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 
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1. wniosek Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie  

z dnia 25.07.2022r. o zabezpieczenie środków finansowych w kwocie 40 000,00 zł na zakup 

paliwa dla Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

Zwróciła uwagę na braki finansowe w każdej z jednostek. Przekazała, że prowadzone są 

analizy przez Centrum Usług Wspólnych. 

Zwróciła uwagę na zaplanowane spotkanie z Marszałkiem Województwa w sprawie 

finansowania RPOT w Dębnie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że Dyrektor uzyskała informacje, że Marszałek Województwa 

Zachodniopomorskiego planuje przekazanie wsparcia w wysokości 60 000,00 zł na 

doposażenie i poprawę warunków. Zaplanowane spotkanie ma dotyczyć pogłębionej 

współpracy. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy dokonano analizy budżetu placówki? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że jednostce brakuje środków finansowych. Podała informacje na temat 

wykonania wydatków. Przekazała, że jednostka posiada środki na pozostałych paragrafach, 

które mogą być tymczasowo przeniesione pomiędzy paragrafami. Jednak będą wymagały 

uzupełnienia. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała przekazanie środków na zakup paliwa w wysokości 20 000,00 zł. Przekazała, 

że będzie to również argument dla Pana Marszałka w sprawie dofinansowania jednostki. 

Zwróciła uwagę na potrzeby związane z zakupem paliwa i transportem dzieci przebywających 

w placówce min. do lekarza. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zaproponował, aby się wstrzymać, jednostka powinna dokonać  przesunięcia środków  

w ramach posiadanego budżetu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Również wskazał, żeby poczekać do momentu przeprowadzenia rozmów z Marszałkiem 

Województwa. Jeżeli jednak jednostka nie poradzi sobie bez zapieczenia środków, wówczas 

należy je dołożyć. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła informacje na temat planu wydatków w jednostce na paragrafie 4210.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Zaproponował zwiększenie środków o kwotę 10 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na zaplanowane wydatki w placówce. Poprosiła o przygotowanie 

szczegółowej analizy.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, na zbliżającą się konieczność dopłacania do pozostałych jednostek w związku 

ze wzrostem cen energii i ogrzewania.  
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Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Poruszył temat dotyczący prowadzonych rozmów z Marszałkiem i finansowania placówki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że należy przeprowadzić rozmowy w sprawie ustalenia kosztów utrzymania 

dzieci w placówce i zaakceptowanie ich wysokości przez Marszałka Województwa. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o zabezpieczeniu środków finansowych w kwocie 20 000,00 

zł na zakup paliwa dla Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (M. Kuziel) wstrzymał 

się od głosu 

 

2. wniosek Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy z dnia 

5.08.2022r. o zwiększenie środków finansowych w planie na 2022 rok w kwocie 462 340,00 

zł. w związku z podjętą uchwałą  Rady Powiatu w Myśliborzu o utworzeniu Branżowej 

Szkoły I Stopnia z siedzibą w Smolnicy. Poinformowała o sporządzonej kalkulacji dotyczącej 

zatrudnienia nauczycieli w jednostce. Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego 

wniosku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, ile wpłynęło skierowań do Branżowej Szkoły I Stopnia? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 
Odpowiedziała, że trzy, natomiast zgłoszeń jest 16.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, ile osób ma zostać przyjętych? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 
Odpowiedziała, że maksymalnie 24 osoby. Przekazała, że konieczne jest zatrudnienie  

nauczycieli wychowawców w wymiarze 7 etatów  oraz specjalistów w wymiarze 3 etatów 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy kwota 462 340,00 zł jest to wydatek do końca roku? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 
Odpowiedziała, że tak. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o dofinansowanie? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 
Odpowiedziała, że w tym roku nie będzie żadnego, dopiero w kolejnym roku budżetowym 

zostanie przyznana subwencja. Poruszyła kwestię wydatków dotyczących uruchomienia 

Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o zakładaną optymalną liczę dzieci w szkole? 
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Wicestarosta – Alicja Prill 
Odpowiedziała, że byłoby to 16 osób, wówczas dyrektor posiadałby jedną klasę w szkole  

i dwie grupy wychowawcze. Natomiast przy 24 osobach są to dwa oddziały szkolne.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na wysokość wydatków niezbędnych do zabezpieczenia. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na sytuację finansową placówki i braki w budżecie, które w przypadku nie 

wykorzystania zabezpieczonej kwoty będą częściowo uzupełnione. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu  

o zwiększenie planu wydatków na 2022 rok w kwocie 88 700,00 zł w związku  

z koniecznością wypłaty odprawy pieniężnej dla zwalnianego pracownika oraz zapewnienia 

środków na wypłatę dwóch odpraw emerytalno-rentowych oraz nagród jubileuszowych dla 

nauczycieli odchodzących na emeryturę. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4. wniosek Wicedyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu z dnia 

03.08.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na 2022 rok w rozdz. 85410 

"Internaty i bursy szkolne" w zakresie polegającym na zwiększeniu wydatków o kwotę  

28 000,00 zł w paragrafie 4480 - "Podatek od nieruchomości" w celu zabezpieczenia środków 

na wydatki dotyczące zapłaty podatku od nieruchomości za budynki znajdujące się  

w miejscowości Rów 27A za lata 2020-2022. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5. wniosek Głównego Specjalisty w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania Kryzysowego 

oraz Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 5.07.2022r.  

o dokonanie zmian w planie finansowym na 2022 rok w kwocie 156 000,00 zł w związku  

z przyznanymi środkami z Funduszu Pomocy przeznaczonymi na pomoc dla obywateli 

Ukrainy. 

Przedstawiła informacje na temat wydatków jakie zostaną dokonane w ramach 

zabezpieczanej kwoty środków finansowych. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

6. wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

1.08.2022r. wraz z uzupełnieniem do wniosku z dnia 5.08.2022r. o dokonanie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Myśliborskiego w związku z realizacją 

projektu pod nazwą „Regionalne Pogotowie Kryzysowe” realizowanego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy przedstawione zmiany skutkują obciążeniem finansowym Powiatu? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że Dyrektor jednostki poinformowała, że nie skutkuje to zwiększeniem 

deficytu polegającego na tym, że Powiat miałby dokładać do tego projektu oraz nie powoduje 

to problemów z realizacją wskaźników. 

Poruszyła temat realizacji i rozliczania projektu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Zaproponowała ujęcie w projekcie uchwały dodatkowych wniosków rozpatrzonych przez 

Zarząd Powiatu. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na uwzględnienie w projekcie uchwały dodatkowych 

wniosków rozpatrzonych przez Zarząd Powiatu i podjął uchwałę Nr 276/973/2022 z dnia  

8 sierpnia 2022 roku w sprawie zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2022-2033. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy przyjęcia i skierowania pod obrady sesji Rady Powiatu 

w Myśliborzu  projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

2) w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 276/974/2022 z dnia 8 sierpnia 2022 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad.8 

Złożenie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy wniosek. Poinformował, że przedmiotem sesji jest: 

 

1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 
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3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do 

spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej 

kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do 

spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zajęcia stanowiska o przeznaczeniu kwoty wkładu 

pieniężnego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Wójtowi Gminy Nowogródek Pomorski zadania 

zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 2108Z i odcinkiem drogi powiatowej nr 

2109Z na odcinku Giżyn-Nowogródek Pomorski w zakresie pełnienia funkcji inwestora. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony 

plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania  

i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym 

powierzono stanowisko kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela, pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych,  

z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradni psychologiczno-pedagogicznej, 

nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych 

kursach zawodowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o złożeniu do Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu 

wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 12 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:00 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


